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Interpelacja

                  

W sprawie udostępniania w okresie letnim boisk szkolnych. 

W związku pytaniami mieszkańców dotyczącymi zasad funkcjonowania boisk szkolnych 

oraz ,,orlików”, zwracam się z interpelacją. 

Czy boiska szkolne oraz „orliki” są nieodpłatnie dostępne dla wszystkich mieszkańców 

zawłaszcza dla dzieci i młodzieży w okresie wakacyjnym, również w weekendy ?  

Zwracam się do Pana jako nadzorującego zarówno szkoły jak i obiekty sportowe

o wyjaśnienie sprawy i podjęcie działań zmierzających do pełnego (od godzin rannych po 

wieczorne) udostępniania tych obiektów chętnym dzieciom i młodzieży, szczególnie podczas 

trwających wakacji.

Z poważaniem 

           (-) Paweł Ruksza
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